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RG.0002.5.2019 

PROTOKÓŁ  NR VIII/19 

z VIII sesji Rady Gminy Narewka 

w dniu 21 czerwca 2019 r. 

 

(początek sesji - godz. 10.00, koniec - godz.11,30) 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Gminy Narewka. 

Prowadzenie obrad: Przewodniczący Rady Gminy p. A. Romańczuk. 

Liczba radnych uczestniczących w sesji: 15.  

Listy obecności radnych, sołtysów, mieszkańców, osób zaproszonych i innych osób 

uczestniczących w sesji - w załączeniu do protokołu (załącznik nr 1,2,3,4,5).  

Obrady VIII sesji Rady Gminy Narewka otworzył Przewodniczący Rady – p. A. 

Romańczuk, który powitał wszystkich uczestniczących w sesji. 

Przewodniczący Rady – p. A. Romańczuk na podstawie listy obecności stwierdził, że w 

obradach udział bierze 15 radnych, co stanowi ilość, przy której Rada Gminy może 

obradować i podejmować prawomocne uchwały (wydruk ze stwierdzenia quorum przez 

system elektroniczny do obsługi sesji –załącznik 1a). 

Następnie przeszedł do przedstawienia porządku obrad: 

Ad. 2.  Przedstawienie porządku dziennego i ewentualna jego zmiana. 

W tym miejscu Przewodniczący obrad zaproponował zmianę poprzez rozszerzenie punktu 7. 

o podpunkt 7.5. o treści: „wyrażenia zgody na przeniesienie pomnika” i przedstawił porządek 

obrad, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad VIII sesji Rady Gminy Narewka. 

2. Przedstawienie porządku dziennego i ewentualna jego zmiana. 

3. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje i wnioski radnych. 

5. Raport o stanie gminy Narewka w 2018 roku. 

5.1. Debata, 

5.2. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Narewka wotum 

zaufania.  

6. Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2018 rok i sprawozdania 

finansowego z wykonania budżetu gminy za 2018 rok: 

6.1. Opinia i Stanowisko Komisji Rewizyjnej, 

6.2. Dyskusja, 

6.3. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu. 

6.4.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie: 

7.1. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Hajnowskiemu; 

7.2. zmian w budżecie gminy na 2019 rok; 

7.3. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2031; 

7.4. w sprawie Apelu Rady Gminy Narewka w sprawie etapowej naprawy ciągu 

dróg wojewódzkich nr 687 na odcinku Zwodzieckie – Narewka – Juszkowy Gród i  nr 688 

Tarnopol – Siemianówka 

7.5. wyrażenia zgody na przeniesienie pomnika. 

8.  Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między VII  a VIII sesją Rady  

Gminy. 

9. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 

10.  Zapytania i wolne wnioski. 

11.  Zamknięcie obrad VIII sesji Rady Gminy Narewka. 

 

W oparciu o wyniki głosowania (15 głosów „za”, O „przeciw” i 0 „wstrzymujący się” 

przyjęto zaproponowany porządek obrad. (Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik Nr 

6). 

Ad. 3. Przyjęcie Protokołu z VII sesji Rady Gminy 

Przewodniczący Rady p. A. Romańczuk wystąpił z zapytaniem o uwagi do protokołu, 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie Protokół z VII sesji rady 

Gminy. W wyniku przeprowadzonego głosowania 14 głosami „za”, O „przeciw” i 0 

„wstrzymujący się”, jeden głos nie oddany, Przewodniczący rady stwierdził, że Protokół 

został przyjęty. (Imienny wykaz  głosowania stanowi załącznik Nr 7).  

Ad.4. Interpelacje i wnioski radnych. 

A. Charkiewicz- zgłosił następujące wnioski: 

- uzupełnienie ubytków w drodze powiatowej Lewkowo Stare – Suszcza; 

- równanie drogi żwirowej w Michnówce; 

- wyrównanie i wykoszenie drogi Eliaszuki- Kordon, Bokowe, Dąbrowa, Cieremki, 

Nowiny. 

- zakup kuchenki gazowej do świetlicy w Michnówce. 

I. Maksymiuk – w nawiązaniu do otrzymanej informacji związanej z przedstawieniem 

dochodów i rozchodów za miesiąc maj 2019r. i wyjaśnień udzielonych przez p. D. Kulbacką – 

głównego księgowego OEE, zgłosiła wniosek w sprawie przedstawienia szczegółowych 

kosztów zakwalifikowanych jako „pobyt” w przedstawionym sprawozdaniu. 

M. Łuksza- wystąpiła z wnioskiem dotyczącym przedstawienia dochodów i wydatków 

OEE od stycznia do maja 2019r. 
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A. Zdanowski wystąpił  zapytaniem o współpracę i dalszą pracę z dotychczasową 

redaktor naczelną Gazety Nad Narewką, p. J. Karpiuk, o firmę która zajmuje się dalszym 

redagowaniem gazety , kolejno wystąpił z zapytaniem o Galerię T. Sołoniewicz, oraz wniósł 

zapytanie związane z odsunięciem od działań dotychczasowego Dyrektora Gminnego 

Centrum Kultury p. Heleny Rejent.  

S. Stepaniuk – zgłosił wniosek w sprawie podsypania drogi przy śmietnikach i 

odwodnienie terenu; wystąpił z wnioskiem dotyczącym ujęcia do budżetu gminy projektu 

budowy deptaka na drodze za strażnicą.  

S. Sadowski – wystąpił z wnioskiem w sprawie zwiększenia środków w budżecie 

gminy na naprawę dróg gminnych; zgłosił naprawę drogi łączącej nr 688 (dz.nr 1150 obr. 

Tarnopol) tzw. łącznik; naprawę drogi od nr 688 na Kruhlik wraz z wycięciem drzew i gałęzi; 

ustawienie znaku ograniczenia ładowności 10 t. na „Topilcu”, oraz wycinanie i wywożenie 

uschniętych świerków na drodze nr 687. 

Ad.5. Raport o stanie gminy Narewka w 2018 roku. 

5.1. Debata, 

Przewodniczący rady zabierając głos wyjaśnił, że zgodnie z obowiązującymi 

przepisami do dnia 19 czerwca tj. środa do Przewodniczącego rady nie wpłynął żaden 

wniosek w sprawie zabrania głosu w sprawie przedstawionego raportu, w związku z tym 

radni mogliby ewentualnie podjąć taką debatę. Wobec braku dyskusji Przewodniczący 

stwierdził, ze raport był przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia Komisji. W tym miejscu 

głos zabrała p. B. Niewiadomska-Golonko - Inspektor, która przedstawiła projekt uchwały 

wyjaśniając, że przedstawia on dokonania Wójta Gminy w 2018 roku, obejmuje dokonania 

Wójta w roku poprzednim, w szczególności realizację polityk, programów, uchwał, budżetu 

obywatelskiego. Wyjaśniła, że na posiedzeniu Komisji radni przy 1 głosie „wstrzymujący się” 

zaopiniowali pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. (Raport stanowi załącznik nr 8) 

5.2. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Narewka wotum 

zaufania.  

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały, a 

następnie poddał go pod głosowanie. W wyniku przeprowadzonego głosowania 14 głosami 

„za”, 0 „przeciw” i 1 „wstrzymujący się” Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała w 

sprawie udzielenia Wójtowi Gminy wotum zaufania została podjęta. (Uchwała wraz z 

Imiennym wykazem głosowania stanowi załącznik Nr 9).  

Ad.6 . Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2018 rok i sprawozdania 

finansowego z wykonania budżetu gminy za 2018 rok: 

 

6.1. Opinia i Stanowisko Komisji Rewizyjnej, 

6.2. Dyskusja, 
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Przewodniczący Rady zabierając głos wyjaśnił, że sprawozdana z wykonania budżetu 

za 2018 rok były przedmiotem obrad poszczególnych komisji, które jednogłośnie 

zaopiniowały przedstawione sprawozdania. W tym miejscu udzielił głosu p. S. Stepaniukowi – 

Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej, który przedstawił Stanowisko i Opinię Komisji 

Rewizyjnej z dnia 29 maja 2019r. zawierającej pozytywną opinię w sprawie wykonania 

budżetu za 2018 rok. Jednocześnie poinformował, że Komisja Rewizyjna wystąpiła z 

wnioskiem o zaopiniowanie wniosku w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy. 

Następnie przedstawił Uchwałę RIO nr II-00322/71/19 w sprawie wyrażenia opinii o 

przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Narewka wniosku o udzielenie Wójtowi 

absolutorium za 2018r. 

6.3. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu. 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały, a 

następnie poddał go pod głosowanie. W wyniku przeprowadzonego głosowania 14 głosami 

„za”, 0 „przeciw” i 1 „wstrzymujący się” Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała w 

sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu została podjęta. (Opinia, Stanowisko, Uchwała RIO i Uchwała wraz z Imiennym 

wykazem głosowania stanowi załącznik Nr 10).  

6.4.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały, a następnie poddał go pod 

głosowanie. W wyniku przeprowadzonego głosowania 14 głosami „za”, 0 „przeciw” i 1 

„wstrzymujący się” Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy została podjęta. (Opinia, Stanowisko, Uchwała RIO i Uchwała 

wraz z Imiennym wykazem głosowania stanowi załącznik Nr 11).  

Ad. 7. Powzięcie uchwał w sprawie: 

 

7.1. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Hajnowskiemu; 

W tym miejscu głos zabrał Wójt Gminy Narewka, który przedstawił pismo Starostwa 

Powiatowego w Hajnówce w sprawie dofinansowania w kwocie 120 000zł remontów 

odcinków dróg powiatowych poprzez ich regeneracje na terenie gminy Narewka. 

Jednocześnie wskazał, że zgodnie z decyzja rady proponowana kwota wsparcia dla powiatu 

hajnowskiego to 20 000zł. Przewodniczący obrad wystąpił z zapytaniem o uwagi wniesione 

do projektu uchwały. Wobec braku zapytań Przewodniczący obrad przedstawił projekt 

uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. W wyniku przeprowadzonego głosowania 

14 głosami „za”, O „przeciw” i 1 „wstrzymujący się” Przewodniczący obrad stwierdził, że 
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uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Hajnowskiemu została podjęta. 

(Pismo, Uchwała wraz z Imiennym wykazem głosowania stanowi załącznik Nr 12).  

7.2. zmian w budżecie gminy na 2019 rok; 

 

Wójt Gminy zabierając głos przedstawił zmiany do wprowadzone do budżetu gminy 

od ostatniej sesji. Wyjaśnił, że w szczególności dotyczą one dalszych prac remontowych w 

Urzędzie, projektowanej dokumentacji związanej z rozbudową Urzędu i budową lokali 

garażowych, a także zatrudnieniem na umowę o pracę osoby zajmującej się promocją gminy, 

z jednoczesnym prowadzeniem gazety i strony internetowej. Wobec braku zapytań 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania 15 głosami „za”, O „przeciw” i 0 „wstrzymujący 

się” Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 

2019r. została podjęta. (Uchwała wraz z Imiennym wykazem głosowania stanowi załącznik 

Nr 13).  

7.3. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2031; 

W tym miejscu głos zabrała B. Niewiadomska-Golonko – Inspektor, która wyjaśniła, że 

projekt uchwały ściśle związany jest ze zmianami w budżecie gminy na 2019 rok i uaktualnia 

ona prognozę kwoty długu i spłat zobowiązań na kolejne lata poprzez wprowadzenie zmian. 

Przewodniczący obrad wystąpił z zapytaniem o uwagi wniesione do projektu uchwały. 

Wobec ich braku Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały, a następnie poddał go 

pod głosowanie. W wyniku przeprowadzonego głosowania 15 głosami „za”, O „przeciw” i 0 

„wstrzymujący się” Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2019-2031 została podjęta. 

(Uchwała wraz z Imiennym wykazem głosowania stanowi załącznik Nr 14).  

7.4. w sprawie Apelu Rady Gminy Narewka w sprawie etapowej naprawy ciągu 

dróg wojewódzkich nr 687 na odcinku Zwodzieckie – Narewka – Juszkowy Gród i  nr 688 

Tarnopol – Siemianówka 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały, odczytał treść Apelu 

wystosowanego w uchwale do władz wojewódzkich i wobec braku zapytań i dyskusji poddał 

pod głosowanie projekt uchwały. W wyniku przeprowadzonego głosowania 15 głosami „za”, 

O „przeciw” i 0 „wstrzymujący się” Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała w sprawie w 

sprawie Apelu Rady Gminy Narewka w sprawie etapowej naprawy ciągu dróg wojewódzkich 

nr 687 na odcinku Zwodzieckie – Narewka – Juszkowy Gród i  nr 688 Tarnopol – Siemianówka 

została podjęta. (Uchwała wraz z Imiennym wykazem głosowania stanowi załącznik Nr 15).  

7.5. wyrażenia zgody na przeniesienie pomnika. 

 

W tym miejscu głos zabrał Zastępca Wójta – p. Łukasz Zasim, który wyjaśnił, że 

przeniesienie pomnika wynika z realizacji projektu związanego z zagospodarowaniem i 
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rewitalizacją Centrum Narewki. Podkreślił, że przeniesienie pomnika ma się odbyć w obrębie 

tej samej działki, a projekt przeniesienia posiada wszelkie wymagane zgody właściwych 

instytucji, tj. IPN i Konserwatora Zabytków w Białymstoku. Wobec braku zapytań 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania 14 głosami „za”, 1 „przeciw” i 0 „wstrzymujący się” 

Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przeniesienie 

pomnika została podjęta. (Uchwała wraz z Imiennym wykazem głosowania stanowi załącznik 

Nr 16).  

Ad.8. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy  
w okresie między VII a VIII sesją Rady  Gminy. 

 

Wójt Gminy – J. Gołubowski przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej, 

(Załącznik Nr 17), w szczególności: 

Wyjaśnił, że podpisana została umowa na przeprowadzenie audytu wewnętrznego w 

Urzędzie Gminy i w jednostkach, na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków w Gminie 

Narewka. Poinformował, że złożone zostały wnioski na dofinansowanie wyposażenia w 

pomoce dydaktyczne do szkoły, rozpoczęto montaż systemów paneli fotowoltaicznych dla 

mieszkańców, kolektorów słonecznych, rozpoczęto prace budowlane dotyczące dziennego 

Domu Pomocy w Lewkowie Starym. Wójt Gminy podkreślił, że na bieżąco remontowane i 

żwirowane są drogi gminne, zamówiona została kruszarka i gmina posiada ponad 320 000 

ton kruszywa. Omówił trwające prace remontowo – budowlane w Nowej Łuce. 

Odnośnie tematu kadr wyjaśnił, że składane są wnioski na prace interwencyjne, 

jednak nie została zatrudniona żadna osoba z powodu odmów składanych przez 

bezrobotnych, zatrudnione zostały osoby w ramach organizacji robót publicznych.   Ponadto 

wyjaśnił, że zatrudniona została osoba na umowę zlecenie, która zajmowała się będzie 

promocją gminy. 

Powiadomił także o wyborach do Podlaskiej Izby Rolniczej, udzielonym wsparciu V 

Konferencji Fundacji Hospicjum Proroka Eliasza poświęconej hospicjum wiejskim, a także o 

rozstrzygnięciu otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego z zakresu kultury 

fizycznej i sportu Gminy Narewka. Dotację w wysokości 41 930,00 zł przyznano Klubowi 

Sportowemu LZS Narewka. 

Ad.9. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 

Wójt poinformował: 

Odnośnie wniosku A. Charkiewicza – zastrzeżenia dotyczące dróg powiatowych, 

wszystkich dróg powiatowych na terenie gminy zgłaszane będą do Zarządu Dróg 

Powiatowych celem realizacji, odnośnie dróg gminnych w miarę możliwości będą 

naprawiane i posypywane, wykaszane będą pobocza, zakupiona zostanie nowa kuchenka do 

świetlicy. 
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Odnośnie wniosków p. Zdanowskiego A- jeśli chodzi o redaktora naczelnego p. J. 

Karpiuk wyjaśnił, że temat ten występuje już od dłuższego czasu, wyjaśnienia były już 

udzielane i dla Pana radnego, radnych, na Komisjach i podkreślił, że p. J. Karpiuk nikt nie 

odsunął od pracy w gazecie, przestała być ona redaktorem naczelnym tej gazety, a w związku 

z tym obniżona została jej gaża. Podkreślił, że nie wiadomym jest skąd radny posiada takie 

informacje. Odnośnie zatrudnienia osoby do prowadzenia gazety wyjaśnił, że zatrudniona 

została osoba do jej prowadzenia na najniższą  krajową, która w ramach obowiązującej 

umowy współpracuje przy redagowaniu gazety, prowadzeniu strony internetowej Urzędu, 

jednostek organizacyjnych gminy, prowadziła będzie fb gminy. Osoba ta ma zająć się 

promocją, wydarzeniami na terenie gminy. Odnośnie informacji związanych z odsunięciem p. 

H. Rejent- Dyrektora GOK od działań Galerii im. T. Sołoniewicz wyjaśnił, że również nie 

wiadomym jest skąd radny ma takie informacje, wystąpił o wyjaśnienie. Pan A. Zdanowski 

stwierdził, że zadał pytanie i prosi o odpowiedź. Wójt wyjaśnił, że nikt Dyrektora GOK nie 

odsunął od Galerii. 

Odnośnie wniosków S. Stepaniuka – wyjaśnił, że odnośnie pojemników na śmieci, 

temat zostanie rozpatrzony i podjęta zostanie decyzja jak temat rozwiązać. Odnośnie drogi 

za Strażnicą, Urząd postara się wziąć projektanta,  opracować koncepcję, a przede wszystkim 

zapoznać się z kosztami takiej inwestycji.  

Odnośnie wniosków p. S. Sadowskiego – odnośnie naprawy dróg gminnych – będą 

wykonywane naprawy w miarę możliwości, odnośnie naprawy dróg powiatowych i 

wojewódzkich zostaną przesłane celem realizacji.  

I. Maksymiuk wystąpiła z wnioskiem o wyjaśnienie punktu „pobyt” w OEE w 

Siemianówce i w tym miejscu w sesji udział wzięła p. D. Kulbacka, główny księgowy OEE, 

która wyjaśniła, że nie jest w stanie w tej chwili przygotować informacji i w związku z tym 

radna wystąpiła z prośbą o dostarczenie takiej informacji za pośrednictwem Wójta.  

 

Ad.10. Zapytania i wolne wnioski. 

 

W wolnych wnioskach głos zabrał Nadleśniczy Nadleśnictwa Browsk p. Robert 

Miszczak, który zabierając głos wyraził gratulacje Wójtowi za otrzymanie absolutorium. 

Stwierdził, że jest osobą przyjezdną, jednak jest dumny z tego, że mieszka na tym terenie, a 

dobro Lasów Państwowych stawia na równi z dobro gminy i jej mieszkańców. Następnie 

odniósł się do kwestii bezpieczeństwa mieszkańców i zabrał głos w sprawie sprawowania 

funkcji przez obecnego Wójta. Stwierdził, że znał również wójta poprzednich wielu kadencji i 

podkreślił, ze obecny Wójt jest tym, którego mieszkańcy potrzebują. Następnie odniósł się 

do stanowiska, które sprawuje i zaapelował o udzielenie szansy obecnemu wójtowi, gdyż 

jego zdaniem Wójt takiego wsparcia potrzebuje.  Podkreślił, że to mieszkańcy decydują o tym 

co w gminie będzie się działo, wójt realizuje zadania, a przede wszystkim ponosi za nie 

odpowiedzialność. Zaapelował o jedność wśród mieszkańców. Stwierdził, że mówi to w 

imieniu Lasów Państwowych i na podstawie tego co dzieje się w Puszczy Białowieskiej. 
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Podkreślił, że Lasy Państwowe są tylko jednostką wynajętą przez rząd Polski, po to żeby 

zarządzać i opiekować się lasami państwowymi. Następnie odniósł się do tematu Puszczy 

Białowieskiej i mieszkańców, którzy w pełnym zakresie powinni decydować o swoim 

otoczeniu.  

Nadleśniczy odniósł się do tematu drzew stwarzających zagrożenie bezpieczeństwa  

publicznego i pożarowego, wyjaśniając, że ogłoszone zostały trzy przetargi na usuwanie 

drzew niebezpiecznych, które zostały unieważnione zarówno z błędów merytorycznych, a 

także wysokości kwot za tego rodzaju usługi.  Obecnie trwa kolejna procedura wyłonienia 

wykonawców, a przetargi zostały rozdrobnione w zależności od ich rodzaju. Wpłynęły nieco 

wyższe oferty, jednakże Dyrektor Generalny przychylił się do zwiększenia dotacji na ten cel. 

W związku z tym wykonawca zostanie wyłoniony i podejmowane będą działania związane z 

usuwaniem drzew najbardziej niebezpiecznych przede wszystkim z drzew wzdłuż drogi nr 

687 i innych. Następnie odniósł się do pozyskania drewna przez mieszkańców gminy, dotyczy 

to przede wszystkim suchych świerków, które usuwane będą ze względu na 

niebezpieczeństwo publiczne i pożarowe. Podkreślił, że lasy podejmują wszelkie działania 

aby mieszkańcy czuli się bezpieczni we własnej gminie. Podsumowując ponownie zaapelował 

o bycie razem, o jedność wśród mieszkańców i wyraził swoje podziękowania za współpracę 

dla obecnego Wójta p. J. Gołubowskiego.  

Przewodniczący Rady udzielił głosu p. P. Stockiemu – Podlaska Izba Rolnicza, który 

złożył gratulacje dla Wójta Gminy za otrzymane absolutorium, omówił wybory do Izb 

Rolniczych zaplanowane na 28 lipca 2019r. Następnie omówił temat związany z panującą 

suszą, zaapelował o składanie wniosków o oszacowanie strat, zwrócił się  o udział w pracach 

komisji.  

Sołtysi zabierając głos zagłosili:  

- sołtys M. Kardasz, sołectwo Siemianówka – zgłosił wniosek w sprawie ustawienia 

kosza na odpady, stolika oraz ławeczek przy sklepie spożywczo – przemysłowym w 

Siemianówce. Dodatkowo wystąpił o podjęcie działań w sprawie bociana, który ma 

zawieszony sznur wokół szyi i widać go na gnieździe obok świetlicy.  

- sołtys D. Łuszyński, sołectwo Leśna – zgłosił wniosek w sprawie uzupełnienia 

ubytków w drodze powiatowej w miejscowości Leśna, a także usunięcie gałęzi zagrażających 

bezpieczeństwu pojazdów poruszających się tą drogą.  

- sołtys K. Kajdewicz, sołectwo Skupowo, zgłosił naprawę ubytków w drodze 

powiatowej od drogi wojewódzkiej nr 687 do miejscowości Skupowo i w miejscowości 

Skupowo, wykoszenie rowów wzdłuż drogi w stronę Bernadzkiego Mostu. 

- sołtys P. Kalinowski – zgłosił padające konary drzew wzdłuż drogi Zabłotczyzna – 

Minkówka. 

 - sołtys E. Kabać, sołtys Narewka, wystąpiła z wnioskiem o umieszczenie informacji o 

toaletach (toy-toy) dla turystów, zaproponowała także usunięcie słupa informacyjnego przy 

sklepie GS.  
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Wójt wyjaśnił, że wnioski przekazane zostaną do realizacji, toalety są dostępne na 

Stanicy kajakowej w Narewce, podjęta zostanie interwencja w sprawie bociana. Odnośnie 

usuwania drzew i gałęzi wyjaśnił, że topole na Minkówce znajdują się na prywatnych 

gruntach i właściciele zostali o tym fakcie poinformowani.  

Sołtys P. Nieścieruk poinformował o najbliższym spotkaniu w sprawie Puszczy 

Białowieskiej, które odbędzie się 28 czerwca w Hajnowskim Domu Kultury w Narewce.  

P. Nieścieruk zabierając głos podziękował za zorganizowanie festynu w Ochrymach.  

Radna W. Bondaruk zabierając głos poinformowała o zatrudnieniu pracownika ds. 

promocji w Urzędzie Gminy. Pani S. Iwanowska zabierając głos, przedstawiła swoją osobę  

i omówiła tematy dotyczące gminy Narewka.  Omówiła temat zakończenia roku szkolnego w 

szkole podstawowej w Narewce, dziedzictwo kulturalne Podlasia. Poinformowała o sposobie 

w jaki wykonywać będzie swoją pracę, tworzyć gazetę „Nad Narewką”, odniosła się do p. J. 

Karpiuk – byłego redaktora naczelnego tej gazety,  

Dyrektor GOK w Narewce wystąpiła z zaproszeniem na najbliższe wydarzenia 

kulturalne tj. Puchar Centralnej Europy Modeli Wodnosamolotów na Starym Dworze w 

dniach 21-23.06 oraz na 29 czerwca na koncert Disco – Polo na Starym Dworze, oraz na 7 

lipca 2019r. na Noc Kupały w Narewce.  

Dalszych wniosków nie zgłaszano.  

Do punktu 10-go.  Zamknięcie obrad VIII sesji Rady Gminy Narewka. 

Wobec wyczerpania porządku dziennego Przewodniczący Rady zamknął obrady VIII sesji. 

Pełen zapis obrad (transmisja i ścieżka dźwiękowa) dostępny na jest stronie Biuletynu 

Informacji Publicznej Gminy Narewka w zakładce: Strona główna / Rada Gminy / Kadencja 

2018-2023/Transmisje z obrad Rady Gminy /Transmisja z VIII Sesji Rady Gminy Narewka. 

(Nagranie z transmisją obrad stanowi załącznik Nr 18). 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółowała:  

       

Barbara Niewiadomska-Golonko      

Inspektor ds. Rady Gminy, Komisji    Przewodniczący Rady:  

 

   Anatol Romańczuk 

 


